



Council of Europe

Note
to Editors

tel : +33 (3)88 41 25 60 / fax : +33 (3)88 41 39 11 / e-mail : pressunit@coe.int

Secretary General Terry Davis honoured by Austrian government

Strasbourg, 10.11.2008 - Austrian Federal Chancellor Alfred Gusenbauer presented the "Grand Decoration of Honour in Gold with Sash for services to the Republic of Austria" to Council of Europe Secretary General Terry Davis in recognition of his service to both Europe and to Austria.

The ceremony took place at the Austrian Federal Chancellery in Vienna at 2.30 p.m. According to the Austrian government, the annual prize – which was founded in 1952 – was given to the Secretary General this year both for his "meaningful contribution" to promoting the Council of Europe's three major goals: democracy, the rule of law and human rights, and for his constant support of Austria as a member of the Council of Europe.

Generalsekretär Terry Davis erhält Ehrenabzeichen von der österreichischen Regierung

Straßburg, 10.11.2008 - Der österreichische Bundeskanzler Alfred Gusenbauer verlieh Terry Davis, dem Generalsekretär des Europarats, in Anerkennung seiner Verdienste für Europa und Österreich das „Große Goldene Ehrenzeichen am Bande für Verdienste um die Republik Österreich“.

Der Zeremonie fand um 14:30 Uhr im österreichischen Bundeskanzleramt in Wien statt. Laut österreichischer Regierung wurde dem Generalsekretär der einmal im Jahr zu vergebene Preis, der auf das Jahr 1952 zurückgeht, dieses Jahr sowohl für seinen „bedeutenden Beitrag“ zur Förderung der drei wichtigsten Ziele des Europarats - Demokratie, Rechtstaatlichkeit und Menschenrechte – als auch für seine unablässige Unterstützung von Österreich als Mitglied des Europarats“ verliehen.

ED193fd08